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NR. 301 /  30.01.2020                               
    
                                             Proces Verbal Ședință din data de 30.01.2020 

   

        Încheiat astăzi 30.01.2019,ora; 1100 în şedinţa publică Ordinară a Consiliului local al 
Comunei Fârliug.Convocarea şedinţei a fost efectuată la cererea domnului Borduz Ioan - 
primarul comunei Fârliug, prin Dispoziția nr. 14 din data de 22.01.2020 și mesaj telefonic, prin 
care Consiliul Local al Comunei Fârliug se convocă în ședința de lucru de Extraordinară în 
data de 30.01.2020, ora; 1000, în sala de ședințe a primăriei comunei Fârliug, jud.C-S, având 
propusă următoarea  : 
      Preşedintele de ședință, anunță că sunt prezenţi 10 (zece)  consilieri locali,  participă de 
drept secretarul comunei. De asemenea este prezent și dl. Leca Ciprian. 
Lipsește motivat dl consilier: BEG DĂNUȚ NICUȘOR; 
  Președintele de sedință  dă citire convocatorului și prezintă ordinea de zi. 
          1. Prezentarea și APROBAREA procesului verbal încheiat în şedinţa ordinară a 
Consiliului Local al comunei Fârliug din  10 ianuarie 2020; 
Iniţiator – dl Jr. BORDUZ IOAN, primarul comunei 

          2. Proiect de Hotărâre  privind alegerea președintelui de ședință pentru luna 
Februarie 2020; 
Iniţiator – dl Jr. BORDUZ IOAN, primarul comunei 

          3. Proiect de Hotărâre privind actualizarea comisiei de evaluare a ofertelor pentru 
atribuirea contractului de furnizare pentru proiectul “Achizitie utilaj de catre U.A.T. 
Fârliug”; 
Iniţiator – dl Jr. BORDUZ IOAN, primarul comunei 

4. Proiect de Hotărâre privind aprobarea contractării de prestări servicii financiar-
contabile; 
Iniţiator – dl Jr. BORDUZ IOAN, primarul comunei 

      5. Diverse 
- Se trece la votul privind ordinea de zi. Aceasta se aprobă în unanimitate cu 10 (zece) 

voturi  pentru, de  cei  10 (zece) consilieri locali prezenți.  
      Secretarul comunei citește si supune la vot procesul verbal anterior al ședinței din data 
30.12.2019 al şedinţei consiliului local Fârliug, în conformitate cu art.138 alin.15 din O.U.G. 
57/2019 potrivit căruia ”La începutul fiecărei şedinţe, secretarul unităţii administrativ-

teritoriale supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare. Consilierii locali şi 

primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei curente a consiliului local, să conteste conţinutul 

procesului-verbal şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa anterioară”. 

     Dl. consilier local Cioloca Florin solicită să fie menționată abținerea lui la propunerea d.lui 

primar cu privire la proiectul privind salarizarea funcției de referent.  

     Secretarul menționează ca a fost rectificată mențiunea respectivă în forma finală a 

Procesului Verbal de ședință. 

NU SUNT OBIECȚII cu privire la cele consemnate  în Procesul Verbal. 
  Procesul Verbal se supune la vot si este aprobat în unanimitate cu 10 (zece ) voturi pentru. 
 



 

Preşedintele de şedinţă propune dezbaterea proiectelor conform  Ordinii de zi aprobate : 
 

Proiect nr.1 ” Proiect de Hotărâre  privind alegerea președintelui de ședință pentru luna 

Februarie 2020;   Președintele de ședință , dl. Bulgar petru  prezintă proiectul : 
   În cadrul şedinţei din această lună, consiliul local trebuie să adopte o hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă al  consiliului local pentru o perioadă de 1 lună. 

Alegerea va fi efectuată În urma propunerilor făcute de către consilieri locali în cadrul 
şedinţei ca urmare  a exercitării votului, se va alege preşedintele de şedinţă pentru luna 
Februarie 2020. Este rândul d.lui dr. CIOLOCA FLORIN. 

Dl. consilier dr. CIOLOCA FLORIN solicită retragea nominalizării acestuia deoarece 
din motive medicale este posibil să se suprapună sedințele de consiliu cu programarea la 
controalul medical. Consilierii sunt de acord si este nominalizat dl. consilier JURCA NICOLAE 
MARCEL. 

Dl. consilier JUCA NICOLAE MARCEL solicită retragea nominalizării acestuia 
deoarece urmează să efectueze mai multe călătorii în străinătate în interes de servicu în luna 
Februarie și va fi pus în imposibilitatea de a fi prezent la sedințele consiliului local. Consilierii 
sunt de acord si este nominalizat dl. consilier MARCU PETRU. 

Proiectul se supune la vot si consemnează: 
Pentru 9 (nouă) voturi; Abțineri 1 (un) vot; Împotrivă--: 

Este consemntă abținerea la vot a d.lui consilier MARCU Petru 

 Devine HCL. Nr.2 / 2020 cu  9 (nouă) voturi pentru 
 
 

Proiect nr.2 ” Proiect de Hotărâre privind actualizarea comisiei de evaluare a ofertelor 

pentru atribuirea contractului de furnizare pentru proiectul “Achizitie utilaj de catre U.A.T. 

Fârliug”;   Președintele de ședință , dl. Bulgar Petru  prezintă proiectul : 
      Prin expunere de motive a proiectului, se susține necesitatea și oportunitatea proiectului 
pentru atragerea de investiții cu fonduri europene, în vederea finalizării achiziționării unui utilaj 
multifuncțional și a atașamentelor necesare acestuia.  Se precizează faptul ca în prezent comisia 
este constituită dar trebuie înlociți membrii care au incetate sau suspendate realțiile de servici cu 
primăria comunei Fârliug. 
 

NU SUNT  DISCUȚII sau obiecții.Proiectul se supune la vot si consemnează: 
Pentru 10 (zece) voturi; Abțineri --- ; Împotrivă--: 

 Devine HCL. Nr.3 / 2020 cu  10 ( zece) voturi pentru 
 

 

Proiect nr.3 ” Proiect de Hotărâre  privind aprobarea contractării de prestări servicii financiar-
contabile; Președintele de ședință, dl. Bulgar petru  prezintă referatul inițiatorului proiectului: 
          Se prezintă necesitatea și oportunitatea proiectului pentru aprobarea derulării procedurilor 
specific în vederea achiziției și semnării Contractului de prestări de servicii financiar-contabile 
în vederea efectuării asigurării unei buna organizări și desfășurări a activității financiar-contabile 
a instituției, conform actelor normative în vigoare. 
         Trebuie avut în vedere faptul că în prezent compartimentul finaciar -taxe și impozite din 
cadrul U.A.T Fârliug în prezent duce lipsă de personal și ca urmare a concediilor medicale 
precum și a faptului că au încetat raproturile de servici cu d.na ILONA Ana Simona, persoana ce 
asigura legalitatea operțiunilor financiar-contabile. 
         Costul serviciilor este estimate la suma de 5.000 lei lunar. 
 

Proiectul se supune la vot si consemnează: 
Pentru 9 (nouă) voturi; Abțineri 1 (un) vot; Împotrivă--: 
Este consemntă abținerea la vot a d.lui consilier Tîra Iosif. 

 

 Devine HCL. Nr.4 / 2020 cu  9 (nouă) voturi pentru 
 



 

DIVERSE: 
 
1. Dl. Consilier VĂRAN MUGUREL întreabă care este situația cu privire la sectoarele ce 

sunt supuse programului de cadastrare subvenționat de stat? Și întreabă în mod direct 
viceprimarul daca a fost pierdute două finanțări pe aceste progame. 

- Dl. Viceprimar MARCU PETRU  răspunde că nu au fost pierdute finanțările și că din 
cauza faptului că lucrările au fost întârziate de firma STOCAD, aceste finanțări intra la un alt 
termen de plată. De semenea specifică că pentru un contract, furnizorul, SC TOPOWEST 
POINT  a reziliat contractul fiind în imposibilitate tehnică de a furniza aceste servicii. 

- Dl. Consilier VĂRAN MUGUREL spune – Deci domnule viceprimar aceste finanțări 
nu sunt pierdute? 

- Dl. Viceprimar MARCU PETRU  răspunde – NU . Nu au fost pierdute intră la finanțare în 
anul curent și nu va afecta suma alocată cadastrării. 

2. Dl. Consilier VĂRAN MUGUREL întreabă care este situația cu privire la plățile efectuate 
până acum pentru serviciile de contabile ? 

- Dl. Viceprimar MARCU PETRU răspunde că aceste plăți au totalizat 7.000 lei pentru 
două luni și că au fost efectuate în baza unui cotract de prestări servicii. 

3. Dl. LECA Ciprian prezintă inventarul privind gestiunea Caminului Cultural Fârliug: 
- Dl. Consilier Jurca Nicolae Marcel întreabă daca inventarul este real? faptic scriptic? 
- Dl Leca Ciprian specifică faptul că inventarul prezentat este cel real și reprezintă gestiunea 

tuturor bunurilor aflate efectiv în gestiune și fapticul este acelasi cu scripticul. 
- Dl. Consilier Jurca Nicolae Marcel întreabă daca cele 930 de farfurii intinse există în mod 

real la fața locului sau lipsesc deorece unele sunt sparte sau deteriorare și dacaexista 
documente contabile pentru bunurile ce lipsesc. 

- Dl Leca Ciprian specifică faptul că inventarul prezentat este cel real și nu sunt bunuri ce 
sunt menționate în listă și ele lisesc și precizează că inventarul poate fi efectuat la fața locului 
oricând ar vrea cineva. 

- Dl. Consilier Jurca Nicolae Marcel întreaba care este numarul estimativ de persoane 
pentru care se poate asigura de vesela? 

- Dl Leca Ciprian specifică faptul ca în prezent se poate asigura vesela pentru aproximativ 
350 de persoane. 

- Dl. Consilier Jurca Nicolae Marcel solicită ca în funcție de capacitatea caminului 500-600 
de persoane cu terasa să se asigure întregul lot de vesela si alte materiale, să fie efetuat  un 
referat de necesitate si  achizitionate cele necesare cu acordarea bugetului necesar.  

- Dl. Leca Ciprian spune ca va face acest necesar si va fi prezentat consiliului local. 
- Dl. consilier Popega atrage atenția că fiecare din satele aparținătoare se confruntă cu aceste 

lipsuri și trebuie găsită o soluție pentru fiecare sat. 
- Viceprimarul comunei dl. Marcu Petru specifică faptul că în funcție de fonduri se va face 

tot posibilul asigurării nevoilor caminelor. 
4. Dl. consilier Popega aduce din nou în discuție problema iluminatului stradal. 
- Prezintă faptul că normal ar fi ca iluminatul să fie cu acelasi orar pentru toate satele, nu este 

normal pentru unele sate să fie un interval de funcționare mai mare iar pentru altele mai mic.  



- Viceprimarul comunei dl. Marcu Petru speficică faptul că drumurile naționale au făcut o 
recomandare ca pe tronsonul drumurilor naționale, treficul fiind mai intens, să se aibe în 
vedere o mai perioada mai îndelungată cu privire la iluminatul stradal. 

5. Secretarul comunei citește, și prezintă referatul secretarului cu privire la respingerea 
inițiativei aprobată de consiliul local, cu privire la modificarea coeficientului salarial pentru 
funcția de referent superior din cadrul compartimentului taxe și impozite. 

- Secretarul înmânează fiecărui consiler local referatul de respingere și prezicează faptul 
că proiectul trebuie initiat de 4 consilieri locali, apoi prezentat comisiei reunite a consiliului 
local si dupa avizul favorabil al acesteia va fi supus dezbaterii în sedința de consiliu. Dar la 
instituția prefectului va fi inaintat fără avizul de legalitate al secretarului. 
Consilieri în unanimitate 10 voturi pentru aprobă cele prezentate.  
(se consemnează abținerea d.lui Tira Iosif). 

6. Secretarul comunei citește, și prezintă referatul d.nei Sărăor adriana cu privire la 
Asistența socială de pe raza U.A.T Fârliug. 

- Dl. consilier CIOLOCA FLORIN solicită citirea  prezentarea persoanelor ce beneficiază de 
asistent personal cât și numele asistenților personali. 

- Secretarul comunei citește, și prezintă un numar de 22 de cazuri, si fiecare dintre aceste 
sunt identificate de către consilierii locali. 

7. Secretarul comunei citește, și prezintă adresa cu nr. 181/ 21.01.2020 a Inspectoratului 
de stat în construcții cu privire la obligațiile ce revin U.A.T în materie de urbanism. 

- Dl. Viceprimar al  comunei dl. Marcu Petru spune că în prezent studiem posibilitatea 
angajării unei persoane pentru a înființa Biroul de Urbanism pentru a nu mai fi nevoiti să 
solicităm aceste avize si autorizatii Consiliului Județean. 

8. Secretarul comunei citește, și prezintă solicitarea d.lui Tîmpu Ionel cu domiciliul în 
comuna Fârliug sat Remetea Poganici nr.71, cu privire la solicitarea acestuia de a o trece în 
contractul prin care i s-a atribuit o locuință din fondul de locuințe pentru persoanele afectate 
de calamități. Consilierii în unanimitate dispun verificarea la fața locului a imobilului 
respectiv și verificarea situației juridice. 

 

Nu mai sunt consemnate discuții. 
 
 

Dl. consilier  BULGAR PETRU,  președintele de ședință, declară sedința închisă. 
 

 

          Președinte de Ședință:                                                                                  Secretar 
           BULGAR PETRU                                                                   GAL Francisc Remus 


